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Skolebestyrelsesmøde 3  
Onsdag den 3. november kl. 17.00 – 19.00 i Pusterummet på Langsøskolen 

- herefter møde med forældrerådene 

Mødeleder: John. 

Kommende møder  

Tirsdag den 7. december 

 

Mandag den 10. januar 2022 

 

Onsdag den 23. februar 

 

Tirsdag den 29. marts 

 

Mandag den 2. maj 

 

Tirsdag den 7. juni 

Deltagere:  

Afbud fra Desiree, Annette. 

 

 
Tidsramme: 

Indhold: 

 
Bilag: 

  Velkommen til nyt bestyrelsesmedlem 

Brian 

Præsentationsrunde. 

Brian er far til Julie i 6a. 

 

1. 17.00 -17.10 Nyt fra elevrådet.  

- Rettighedsrådet til Børnetopmøde 

 
 

 

 Topmøde i København i oktober.  

Elevrådet i gang.  

Vigtigt at elevråd og rettighedsråd får hjælp til at fastholde momentum fra den 

voksne. 

Hanna fra Elevrådet valgt ind til Ungebyrådet. 

Avisartikel - tak for den god reklame. 

2. 17.10- 17.25 Nyt fra skoleledelsen og skolebestyrelse 

Ledelse: 
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- VIA-dage uge 43 

- Coronatest-status 

- Status på bestyrelse 

- Nyansættelse 

Bestyrelse: 

- Fra Dialogmødet 

- Henvendelse til BUU om buskørsel 

Der er lavet ny politisk aftale om afløsning af nationale test, elevplan og 

kvalitetsrapport. Nærmere info følger. Det gælder fra kommende skoleår. 

https://www.regeringen.dk/nyheder/2021/bred-aftale-om-fremtidigt-evaluerings-og-

bedoemmelsessystem/ 

Distriktsskolen var onsdag og torsdag i uge 43 overtaget af studerende fra VIA. 

Medarbejderne havde fordybelsesdage på VIA begge dage. Godt program. Projekt 

evalueres i næste uge. 

Orientering om coronasetup. Vi har fast test en gang om ugen - medmindre andre 

skoler har nærkontakter og dermed skal bruge test-setuppet. Vi har selv haft brug for 

test ifm en medarbejder 

Brian er nyt medlem i bestyrelsen. Velkommen til ham. Der vi være nyvalg til 

bestyrelsen i det sene forår. Nærmere info følger. 

Vi har ansat en ny pædagog. Hanne starter 1. december. Primært opgaver på Hold 5 i 

Solen og i Knasten. 

Desiree og Keld var til Dialogmøde i uge 43. Ny form med 

markedspladser/workshops. Det nuværende Børne- og Ungeudvalgs sidste møde.  

Vi har fået kvittering fra BUU på henvendelsen om buskørsel. Der skiftes leverandør 

til årsskiftet, og der har ikke været decentral involvering i kravspecifikation mm. . 

Henvendelsen har givet anledning til politiske svar. Et samlet svar fra BUU forventes 

i forlængelse af deres udvalgsmøde den 1. november. 

3. 17.30 - 17.40 Kommende tid med særlig 

bestyrelsesinteresse 

- Byrådsvalg 

 

https://www.regeringen.dk/nyheder/2021/bred-aftale-om-fremtidigt-evaluerings-og-bedoemmelsessystem/
https://www.regeringen.dk/nyheder/2021/bred-aftale-om-fremtidigt-evaluerings-og-bedoemmelsessystem/
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- Seneste udvalgsmøde 

 Opmærksomhed på byrådsvalg, som kan fylde ganske meget. 

4. 17.40 - 18.00 Årshjul for skolebestyrelsen - se udkast 

- Drøftelse 

-  

https://docs.google.co
m/document/d/1hLIc61
GKkLFuvhxDoAhmj1jOf
WE_K74t/edit?usp=sha
ring&ouid=1162814431
83738467890&rtpof=tr
ue&sd=true 
 
 

 Årshjulet præsenteret. Der er lavet enkelte tilføjelser. Godt at orienteringspunkter 

om afdelinger er sat i årshjulet. Årshjulet bruges som afsæt for planlægning 

kommende møder. Opmærksomhed på at der naturligvis kommer andre punkter. 

5. 18.00 - 18.10  Pause med let forplejning  

  

6. 
18.10 - 18.40 

Branding for Langsøskolen - se bilag 

 
 

https://docs.google.co
m/spreadsheets/d/1D
MSKVp7sf3gXAbdOaz6Z
7zy603brw6Rm/edit?us
p=sharing&ouid=11628
1443183738467890&rt
pof=true&sd=true 
 

 
Modellen blev gennemgået. Tilfredshed med dette afsæt. Den vil løbende blive udvidet.  
Video kan både optages af kommunens Kommunikation, af City-Info som vi samarbejde 
rmed om info på standere i Midtbyen og der kan være tale om elevvideoer. 

Vi vender tilbage med drøftelse om samlet branding. 

 
18.40 - 18.50 Kort præsentation af samarbejdsaftale 

Voel-Resenbro-Langsø. 

Præsentation af samarbejdsaftale med 

henblik på senere drøftelse. 

https://docs.google.
com/document/d/1ir
00MMdOo0k5ISNO
E2-
W0Byyn4Afm3FN/e
dit 

 

 
Kort gennemgang af aftalen. Den har ikke levet fuldt ud endnu på grund af corona - men 
det kommer den til. 

https://docs.google.com/document/d/1hLIc61GKkLFuvhxDoAhmj1jOfWE_K74t/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1hLIc61GKkLFuvhxDoAhmj1jOfWE_K74t/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1hLIc61GKkLFuvhxDoAhmj1jOfWE_K74t/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1hLIc61GKkLFuvhxDoAhmj1jOfWE_K74t/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1hLIc61GKkLFuvhxDoAhmj1jOfWE_K74t/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1hLIc61GKkLFuvhxDoAhmj1jOfWE_K74t/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1hLIc61GKkLFuvhxDoAhmj1jOfWE_K74t/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DMSKVp7sf3gXAbdOaz6Z7zy603brw6Rm/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DMSKVp7sf3gXAbdOaz6Z7zy603brw6Rm/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DMSKVp7sf3gXAbdOaz6Z7zy603brw6Rm/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DMSKVp7sf3gXAbdOaz6Z7zy603brw6Rm/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DMSKVp7sf3gXAbdOaz6Z7zy603brw6Rm/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DMSKVp7sf3gXAbdOaz6Z7zy603brw6Rm/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1DMSKVp7sf3gXAbdOaz6Z7zy603brw6Rm/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1ir00MMdOo0k5ISNOE2-W0Byyn4Afm3FN/edit
https://docs.google.com/document/d/1ir00MMdOo0k5ISNOE2-W0Byyn4Afm3FN/edit
https://docs.google.com/document/d/1ir00MMdOo0k5ISNOE2-W0Byyn4Afm3FN/edit
https://docs.google.com/document/d/1ir00MMdOo0k5ISNOE2-W0Byyn4Afm3FN/edit
https://docs.google.com/document/d/1ir00MMdOo0k5ISNOE2-W0Byyn4Afm3FN/edit
https://docs.google.com/document/d/1ir00MMdOo0k5ISNOE2-W0Byyn4Afm3FN/edit
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7. 

 

18.50 - 18.55  Evt.  
 

 

Julefrokost. Ja tak. 

Motionsdag for sportsklasser er ikke altid populær. Skolen anbefaler, at alle deltager som i 

alle andre fællesaktiviteter, men accepterer, hvis forældre vurderer, at der skal fritages. 

Status på boden. Fejl at der i kort periode har været sodavand mm i udbuddet. Boden 

genåbner ikke, men app’en skal udvikles. Fra næste varm mad i udbuddet. 

Efterfølgende møde med forældrerådsrepræsentanter. 

 
 
 

 

 

 

 
    

 

Kommende punkter: 

 

 

Lektiestatus 

Principstatus 

herunder forældresamarbejde 

Opfølgning forældreråd 

Julefrokost 

Videre med plan for branding 

 

 


